
             ZPRÁVA O ČINNOSTI SDH SOBĚSUKY ZA ROK 2013

Vážení hasiči, vážení hosté, předkládám vám zprávu o činnosti SDH Soběsuky za  
rok 2013.

   Na úvod mohu konstatovat – naštěstí jako každoročně, že v loňském roce nedošlo k
žádnému požáru ani jiné pohromě a tedy hasičského zásahu z naší strany nebylo 
potřeba.
   Rok začal tradičně – VVH. V lednu byl také dětský maškarní bál. V březnu jsme 
zahájili naši loňskou největší pracovní akci – opravu kuchyňky na výboru. Postupně 
byla v místnosti provedena nová elektroinstalace, opravena omítka a místnost byla 
vybílena, stejně jako chodba a místnost ve které je vodárna. V kuchyňce i v místnosti 
u vodárny byla položena nová dlažba. Práce byly dokončeny v květnu, největší podíl 
na dobrém výsledku mají  J. Trhlík., J. Silovský st. a P. Švarc .
   Na přelomu dubna a května se jako každoročně konala jedna z našich velkých akcí 
– stavění májky a před ním příslušná brigáda na úklid obce po zimě a přípravu májky.
   Okrsková soutěž v požárním sportu se v minulém roce konala v Březí. Protože 
tamní sbor dlouhou dobu žádnou has. soutěž nepořádal, měli určité obavy ale myslím 
si, že  po organizační stránce byla soutěž zvládnuta perfektně. Co se týče naší účasti, 
předpokládám, že ji zhodnotí velitel. Já bych chtěl zúčastněným poděkovat za soutěž 
samotnou i za přípravu. Zejména J. Staňkovi a L. Trhlíkovi za opravu stříkačky. 
Obecně bych měl k naší účasti na soutěžích  (nejen té loňské) jednu poznámku. 
Myslím, že by bylo vhodné, aby velitel s mladšími členy sboru využitelnými do 
soutěžního družstva pracoval soustavněji, udržoval s nimi kontakt a plánoval účast i 
případné náhradníky. Členů odpovídajícího věku máme dost, zhruba pětičlenný 
stabilní základ družstva máme také, ale zbývající členové se většinou shánějí na 
poslední chvíli, což výsledky také nezlepší.       Pozn. Letos by měla být soutěž v 
Prádle.
   Novinkou v naší činnosti byla drakiáda, kterou jsme udělali 24. srpna. Akce to byla 
nová, s poměrně hojnou účastí. Trošku problém u drakiády je nedostatek zkušeností 
se stavbou draků a také to, že nefoukal vítr. Pokud budeme drakiádu opakovat, bude 
možná dobré ji posunout do podzimu, někdy po fotbale. Za přípravu drakiády velké 
poděkování V. Zárubovi a jeho ženě.
   Na podzim pořádáme naši každoroční hlavní akci, pouťový fotbalový turnaj. Počasí
nám opět docela vyšlo, problém byla tentokrát menší účast sportovců i diváků a z 
toho plynoucí menší tržba. I s fotbalem je spojeno mnoho práce, jak při přípravě, tak 
při samotném jeho konání. Naštěstí opět stoprocentně pracovaly tradiční opory- Josef
Silovský při organizování sportovní části, J. Trhlík, V. Sedláček, B. Zbořil a Eva 
Pavelková ve stánku, při přípravě a závěrečném úklidu mimo jiných V. Silovský a V. 
Linhart a to jsem samozřejmě nejmenoval všecky, protože na fotbale opravdu pracuje
dobrá polovina členů sboru. 
   V listopadu byla pravidelná podzimní brigáda, při které jsme shrabali listí z lip, 
uklidili chodníky atd. 



  30. listopadu se konala poslední loňské plánovaná akce – rozsvícení vánočního 
stromečku, v našem případě spíše stromu. Opět byl ozdoben velký smrk, za což 
děkuji hlavně L. Trhlíkovi a taky V. Zárubovi a O. Pavelkovi ml.. Tentokrát se nám 
podařilo včas zajistit ozvučení a osvětlení místa, takže děti, které si připravily  koledy
už bylo slyšet a kdo chtěl, mohl se k nim přidat. Myslím, že účast občanů byla slušná 
a že spolu se stavěním májky je to příležitost, kdy se lidé mohou neformálně sejít a 
popovídat si.
   Vyjmenované akce nebyly jedinou činností našeho sboru. Smutnou příležitostí, při 
které se sešla skoro polovina členů byl pohřeb našeho nejstaršího člena a 
dlouholetého starosty sboru p. Josefa Trhlíka. Určitou klasickou hasičskou akcí bylo 
v létě čištění studny u výboru. Také jsme opět prodali železný šrot, i když tento zdroj 
příjmů je rok od roku slabší. I loni byly uspořádány pravidelné akce pro děti, jako je 
dětský den a mikulášská nadílka 
   Práce bylo v uplynulém roce uděláno opět hodně, i když samozřejmě máme stále co
zlepšoval. Všem, kteří přiložili ruku k dílu chci poděkovat a doufám, že budou ve své
práci pokračovat. Jsem moc rád, že ve sboru jsou členové a samozřejmě členky, na 
které je možné se spolehnout. V letošním roce prozatím neplánuji pořádání něčeho 
nového, myslím, že při vynaložení určitého úsilí se nám podaří udržet standard z 
minulých let.
   Ještě jednou vám děkuji za práci pro SDH i pro obec, kterou jste vykonali v 
minulém roce a do roku letošního vám i vaši rodinám přeji pevné zdraví a všechno 
dobré. 

Děkuji za pozornost     

Oldřich Pavelka
starosta sboru

   
   

 


